

聚會時間

主日
9:45 am 會前禱告
10:00 am 擘餅記念主
11:00 am 信息分享

1日 馬太福音十七章 14-27 節
 Matthew 17:14-27
8日 馬太福音十八章 1-20 節
 Matthew 18:1-20
15日 馬太福音十八章 21-35 節
 Matthew 18:21-35
22日 馬太福音十九章 1-15 節
 Matthew 19:1-15
29日 馬太福音十九章 16-30 節
 Matthew 19:16-30

週二 **8:00 pm** 禱告聚會

週四 **10:00 am** 歡樂時光

週六 * 同時間有青少年與兒童聚會(英文)

7日 **6:30 pm** 聚餐
7:30 pm 見證影片分享

14日 **7:30 pm** 查經聚會

21日 **7:30 pm** 查經聚會

28日 **7:30 pm** 查經聚會

區聚會

北區 溫哥華/本拿比/菲沙河以北

聯絡人: 劉志光 弟兄(604-649-8138)
 劉珏 姊妹(604-716-7321)

⇒ 3家聚會時間地點另行通知

南區 列治文/三角洲/素里/菲沙河以南

聯絡人: 周茂林 弟兄(604-327-2835)
 陳惠忠 弟兄(604-202-7677)

⇒ 5家聚會正常進行

會所聯絡資訊

Phone: 604-266-5350

Address: 8850 Selkirk Street, Vancouver

<http://AssemblyofGodinVancouver.com>

特別事項

- 一、3月1日(主日)中英文分開聚會(擘餅及信息)。
- 二、3月7日(週六)見證影片分享 - 6:30 pm 聚餐，
7:30 pm 見證影片。
- 三、每週四上午十時在會所有“歡樂時光”，歡迎弟兄姊妹及親友參加。
- 四、“每日嗎哪”可在下列網址收看：

<http://naccvan.com/dailymanna/>

***** 請為教會各項聚會服事代禱 *****



主日信息聚會聖經鑰節

第一週 馬太福音十七章 20 節 (Matthew 17:20)

耶穌說：「是因你們的信心小。我實在告訴你們：你們若有信心像一粒芥菜種，就是對這座山說：『你從這邊挪到那邊！』，它也必挪去；並且你們沒有一件不能做的事了。」

He replied, "Because you have so little faith. Truly I tell you, if you have faith as small as a mustard seed, you can say to this mountain, 'Move from here to there,' and it will move. Nothing will be impossible for you."

第二週 馬太福音十八章 19-20 節 (Matthew 18:19-20)

¹⁹ 我又告訴你們：若是你們中間有兩個人在地上同心合意地求什麼事，我在天上的父必為他們成全。²⁰ 因為無論在哪裡，有兩三個人奉我的名聚會，那裡就有我在他們中間。」

¹⁹ "Again, truly I tell you that if two of you on earth agree about anything they ask for, it will be done for them by my Father in heaven. ²⁰ For where two or three gather in my name, there am I with them."

第三週 馬太福音十八章 21-22 節 (Matthew 18:21-22)

²¹ 那時，彼得進前來，對耶穌說：「主啊，我弟兄得罪我，我當饒恕他幾次呢？到七次可以嗎？」²² 耶穌說：「我對你說，不是到七次，乃是到七十個七次。」

²¹ Then Peter came to Jesus and asked, "Lord, how many times shall I forgive my brother or sister who sins against me? Up to seven times?" ²² Jesus answered, "I tell you, not seven times, but seventy-seven times."

第四週 馬太福音十九章 13-14 節 (Matthew 19:13-14)

¹³ 那時，有人帶著小孩子來見耶穌，要耶穌給他們按手禱告，門徒就責備那些人。¹⁴ 耶穌說：「讓小孩子到我這裡來，不要禁止他們，因為在天國的正是這樣的人。」

¹³ Then people brought little children to Jesus for him to place his hands on them and pray for them. But the disciples rebuked them. ¹⁴ Jesus said, "Let the little children come to me, and do not hinder them, for the kingdom of heaven belongs to such as these." ¹⁵ When he had placed his hands on them, he went on from there.

第五週 馬太福音十九章 28 節 (Matthew 19:28)

耶穌說：「我實在告訴你們：你們這跟從我的人，到復興的時候，人子坐在他榮耀的寶座上，你們也要坐在十二個寶座上，審判以色列十二個支派。」

Jesus said to them, "Truly I tell you, at the renewal of all things, when the Son of Man sits on his glorious throne, you who have followed me will also sit on twelve thrones, judging the twelve tribes of Israel."